
 
 
 
Seuraparlamentti Lahti  
Kokousmuistio 1/2025 

Aika: 28.3.2025 klo 14–15.30 

Paikka: Kokoustila, Stadionin katsomorakennus, Lahden Urheilukeskus 

Paikalla:  

Alenius Tapani, Junior-Pelicans ry 
Degerman Anna, Lahden Tenniskerho ry 
Koskinen Jari, PHSB 
Koskinen Jimi, Lahti Basketball juniorit ry 
Kuitunen Pia, Lahti Ringette ry 
Lindqvist Marko, Hyvinvoinnin ja vapaa-ajan lautakunta 
Pohjolainen Einari, Jalkarannan Palloseura 
Pöllänen Krista, Lahden Liikuntapalvelut 
Räty Jaakko, Päijät-Hämeen Liikunta ja Urheilu ry 

1. Kokouksen avaus 
• Todettiin läsnäolijat.  
• Kokouksen puheenjohtajana toimi Pia Kuitunen. Sihteerinä toimi Jaakko Räty. 

Tekoäly tuotti litteroinnin pohjalta kokousmuistion. 

2. Esityslistan hyväksyminen 
• Hyväksyttiin esityslista yksimielisesti. 

3. Seuraparlamentin järjestäytyminen 
• Pia Kuitunen toimii puheenjohtajana vuonna 2025. Viime vuonna puheenjohtajana 

toiminut Anna Degerman kiireinen muuttuneen työtilanteen takia ja näin sovittiin 
puheenjohtajiston rooleista jo alustavasti vuoden 2024 aikana. 

• Todettiin, että varsinaisten jäsenten lisäksi asiantuntijajäseninä toimivat Aleksi ja 
Jaakko. Krista tai Sanna-Maija voivat edustaa Lahden liikuntapalveluita Aleksin 
poissaollessa. Myös muut erikseen kutsuttavat asiantuntijat mahdollisia. 

• Jatkossa ennen syksyn seurafoorumia käydään keskustelu erovuoroisuudesta ja 
kokoonpanon tarkistamisesta vuodelle 2026. 

4. Toimintasuunnitelma 2025 ja vuosikello 
• Sovittiin, että vuonna 2025 pidetään neljä kokousta sääntöjen mukaisesti. 
• Seuraava kokous sovittiin alustavasti pidettäväksi perjantaina 23.5.2025 klo 14. 



• Kokousaiheiksi nostettiin mm. olosuhteet, kouluyhteistyö ja kaupungin 
tukijärjestelmien kehittäminen. 

5. Lahden kaupungin liikuntapalveluiden ajankohtaiset (Krista Pöllänen) 

• Seuraparlamentin ja Seurafoorumin tiedot löytyvät nyt kaupungin verkkosivuilta. 
Täydennetään vielä yhteystiedot. 

• Lahden urheiluohjelman selvitystyö etenee: mukana akatemian painopistelajit, 
myöhemmin mukaan otetaan tarvittaessa myös muita lajeja. 

• Urheiluohjelmaan liittyvät keskustelutilaisuudet ovat tulossa huhtikuussa. 
• Liikuntapalvelut siirtyvät kesäkuussa elinvoiman toimialalle. 
• Vesiliikuntakeskuksen ja muiden liikuntapaikkojen kehittäminen etenee (mm. 

aurinkokatsomon remontti 2026 mennessä, Radiomäki 2026..). Olosuhteet ja 
liikuntapaikkarakentaminen (mm. monitoimiareena, kisapuisto..) nähtiin yhteiseksi 
vaikuttamisen kohteeksi myös jatkossa. 

6. Muut asiat 
• Tukijärjestelmän kehittäminen 

o Käytiin laaja keskustelu kaupungin tukijärjestelmän (avustukset, 
tilakompensaatiot, tapahtumatuet) kehittämisestä. Myös Hyvla vaatinut 
asian perkaamista lähivuosina. 

o Todettiin, että nykyinen järjestelmä on vanhentunut ja sekava. 
o Seuraparlamenttia pidettiin tärkeänä vaikuttamiskanavana tukijärjestelmän 

uudistuksessa. 
• Kaupungin tapahtumien järjestely- ja talkooyhteistyön kehittäminen. Keskusteltiin 

siitä, miten saataisiin urheiluseurat suoraan mukaan tapahtumiin, vaikka meillä on 
jo käytössä yleinen tapahtumapalveluiden vapaaehtoispankki ja -haku. 

• Yhteistyö varhaiskasvatuksen ja koulutoimen kanssa nähtiin välillä haasteellisena – 
esitettiin tarvetta selkeämmille pelisäännöille ja kaupungin strategisten linjausten 
tunnetuksi tekemiselle myös seuroissa. 

• Keskusteltiin seurojen ja päättäjien välisistä yhteistilaisuuksista myös alue- ja 
kuntavaalien jälkeen. Yhteiselle keskustelulle ja yhteisen ymmärryksen lisäämiselle 
on tarvetta. 

7. Seuraava kokous 
• Perjantai 23.5.2025 klo 14, tarkempi paikka ilmoitetaan myöhemmin. 

8. Kokouksen päätös 
• Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 15.30. 

 
 
 


